
                                                 Zápis č. 8
z jednání výboru Společenství vlastníků jednotek Jungmannova 1443-1448
                                        ze dne 24. září 2012 

Přítomni: ing. Karásek, Plavec, Vosátka, ing. Hornych, Hovadová
Předseda kontrolní komise SVJ: p.Hylmar

Schůze byla zahájena předsedou SVJ ing. Karáskem.

13.9.2012 byla provedena kontrola hasících přístrojů,
dodáno 12 nových hasících přístrojů, faktura za tuto kontrolu
zatím zaslána nebyla.

Výbor SVJ souhlasil s cenovou nabídkou p. Petráčka na revizi elektro,
která bude v nejbližší době realizována.
Částka za revizi je 10 800,- Kč bez DPH, celková částka včetně 20% DPH
která bude zaplacena je 12 960,-Kč.

První týden v říjnu dodá p. Strnad (instalatér) rozpočet na stoupačky.

Dluh ing.Polákové ve výši 23 435,- Kč byl v celé své výši splacen
(vymáháno exekutorem).

Oprava zadní pavlače ve 12. patře bude dokončena do konce října 2012.

Výbor SVJ byl seznámen se zápisem kontrolní komise SVJ ze dne 24.9.2012.
Byl vznesen požadavek na předložení Hospodářského výsledku za rok 2011,
požadované dokumenty byly předány p. Hylmarovi.
Také bylo podáno vysvětlení, že žádný mimořádný zápis ze schůze
výboru SVJ neexistuje, byl pouze doplněn zápis č. 7.

Předběžný termín schůze vlastníků bytových jednotek je plánován
na 21. listopad 2012.

Proplácení za okna zdárně proběhlo, v hotovosti bylo vyplaceno pouze
osmi majitelům, ostatním bylo zasláno na jejich bankovní účet.

Všechny televizní programy již běží bez závad.

Výbor SVJ si dal za úkol do jednoho měsíce obejít všechny poschodí,
zda nejsou zastavěné chodby vedle bytových jednotek, pokud by tomu
tak bylo, majitelé musí všechny věci odklidit.
Toto je v rámci opatření které je vznášeno ze strany hasičského sboru.
V případě požáru musí být průchodné všechny únikové cesty.

Seznam dlužníků bude opět vyvěšen ve skříňce ve vestibulu u schránek.

Další schůze  výboru SVJ je naplánována na termín 29.října 2012 od 18,45 hod.

Zapsala: Lenka Hovadová


